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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen tarifareformot tervez a MÁV?" 

Tisztelt Miniszter Úr! 

2022. december 5-én a Parlamentben a klímabérlet bevezetéséről kérdeztem. A klímabérlet – német
mintára – egy olyan havi bérlet  lenne,  amivel 5000 Ft-os kedvezményes áron az ország összes
közösségi közlekedési járatát igénybe lehet venni. Válaszában kitért arra, hogy tarifareformot tervez
végrehajtani a vasúton.

„Arra utasítottam a MÁV igazgatását és vezetését, hogy egy olyan díjtételrendszert és egy olyan
kedvezményes  rendszert  tegyenek  a  kormány  asztalára,  amely  a  megváltozott  üzemanyagárak
közepette is versenyképes lehet. Illetve amely képes lesz arra, hogy a lakosságot a kötött pályára
terelje az autóhasználatból, szociális okoknál fogva."

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem:

1. Milyen szempontok alapján kell kidolgozni az új tarifarendszert a MÁV-nak és ez hogyan 
viszonyul az LMP klímabérlet javaslatához?

2. Mikor lesz kész a MÁV új tarifajavaslata és mikor dönt róla a kormány?

3. Hogyan értékeli a németországi 9 eurós bérletet és utódját, a 2023. januártól elérhető 49 eurós 
bérletet?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm!

Budapest, 2022.12.07.

Kanász-Nagy Máté                                                                                           

       LMP                                                                                                                    


